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DENİZYOLUNDA, PROJE TAŞIMACILIĞINDA AĞIR VE 
HACİMLİ YÜKLERİN YENİ ADRESİ: LİMA LOGISTICS

Temmuz sayımızda konuğumuz olan Lima Logistics Denizyolu Departman
Müdürü Özcan Özdemir, denizyolu taşımacılığında sahip oldukları güçlü pozisyonu, 

güncel gelişmeleri, sektörel dönüşümleri ve Lima’nın stratejik yol haritasını 
okurlarımızla paylaştı.

D enizyolu taşımacılığı, küresel ticaretin vazgeçilmez 
bir parçası olarak tedarik zincirlerinin en kritik 
halkalarından birini oluşturuyor. Lima Logistics 

Denizyolu Departman Müdürü Özcan Özdemir, bu taşıma 
modunun uluslararası ticaretin omurgasını oluşturduğunu 
vurgulayarak, “Dünya ticaretinin yaklaşık %90’ı denizler 
üzerinden gerçekleşiyor. Bu da navlun oranlarındaki 
değişimlerin küresel ekonomiyi nasıl etkileyebileceğinin 
açık bir göstergesi.” dedi. Özdemir, son dönemde yaşanan 
jeopolitik krizler ve savaşların navlun fiyatlarını yükselttiğini 
de sözlerine ekledi.
Lima Logistics’ten küresel kapsamlı hizmet

Geniş acente ağıyla denizyolu taşımacılığında güçlü 
bir pozisyona sahip olan Lima Logistics, dünyanın dört 
bir yanındaki konteyner limanlarına hizmet verebiliyor. 
Özdemir, özellikle FCL (komple konteyner) ve LCL (parsiyel 
konteyner) taşımacılığında ciddi bir pazar payına sahip 
olduklarını belirtiyor. Ayrıca ithalat ve ihracat yüklemelerinin 
yanı sıra cross taşımacılığın da önemli bir hizmet kolu 
olduğunu vurguluyor.
Breakbulk, proje yüklerinde yeni dönem

Lima Logistics, konteynere sığmayan büyük hacimli veya 
özel ekipman gerektiren yükler için Breakbulk, Proje Yük 
Taşımacılığı hizmeti de sunduğunun altını çizen Özdemir, 
“Yeni dönemde uzman yönetici ekibimizle konteynere 
sığmayan tüm ürünler ya da taşınması daha karmaşık 
özel ekipmanlı proje taşımaları için Breakbulk, Proje Yük 

Taşımacılığında da hizmet vermeye başladık. Standart 
lojistik hizmetlerin ötesinde ciddi mühendislik ve hassas 
planlama gerektiren bu operasyonlarda, ekibimiz tüm süreci 
baştan sona en ince ayrıntısına kadar yürütüyor.” dedi.
Amerika ve Uzakdoğu’ya uzanan güçlü acente ağı

Denizyolu taşımacılığında geniş acente ağına sahip 
olmanın operasyonel başarının anahtarı olduğunu belirten 
Özdemir, “Acentelerimiz ve armatörlerle olan ilişkilerimiz, 
müşterilerimize sunduğumuz hızlı ve alternatif çözümler 
açısından çok önemli. Yüklerin anlık takibini sistemlerimiz 
üzerinden sağlıyor, haftalık raporlamalarla düzenli 
bilgilendirme yapıyoruz. Ayrıca müşterilerimizin yüklerini 
limandan hızlı çekmeleri için periyodik hatırlatmalar 
gönderiyor, ekstra maliyetlerin önüne geçmek adına sürekli 
bilgilendirme sağlıyoruz.” ifadelerini kullandı.
Sürdürülebilir lojistikte yeni adımlar

Çevreye duyarlı taşımacılık çözümlerinin önem kazandığı 
günümüzde, denizyolu taşımacılığı da dönüşüm içerisinde. 
Denizyolu taşımacılığında sürdürülebilirlik çalışmaları 
hakkında bilgi alarak artık somut adımlara geçildiğini ve 
çevre dostu teknolojiye odaklanıldığını belirten Özdemir: 
“LNG yakıtlı gemilerle düşük emisyon değerleri sayesinde 
daha sürdürülebilir taşımacılık hedefleniyor. Liman 
operasyonlarında elektrikli araçların kullanımı, dijital 
sistemlerle rota optimizasyonu, çevreye duyarlı yükleme-
boşaltma sistemleri ve geri dönüşüm odaklı atık yönetimi 
gibi uygulamalar bu dönüşümün temelini oluşturuyor. 
Ayrıca dijitalleşme hem zaman hem enerji tasarrufu sağlıyor 
ve karbon ayak izini doğrudan azaltıyor.” dedi.
Gümrük süreçlerinde dijitalleşme ile hızlı hizmet

Son dönemlerde yürürlüğe giren gümrük mevzuat 
değişikliklerinin denizyolu taşımacılığına etkilerine de 
değinen Özdemir, Ticaret Bakanlığı’nın geliştirdiği “Liman 
Tek Pencere” ve “Konteyner-Liman Takip Sistemi” gibi 
projelerin sektöre büyük hız kazandırdığını söyledi. 
Özdemir, “Gümrük işlemlerindeki dijitalleşme sayesinde 
hem güvenlik hem de işlem hızı artıyor. Ekip olarak bu 
gelişmeleri yakından takip ediyor, hizmet kalitemizi 
her geçen gün daha da yukarı taşıyoruz. Denizyolu 
taşımacılığında hem operasyonel mükemmeliyet hem de 
çevreci dönüşüm hedefiyle hareket eden Lima Logistics, 
uzman kadrosu ve küresel iş birlikleriyle sektördeki öncü 
konumunu güçlendirmeye devam ediyor.” diye konuştu.Özcan Özdemir


